
Formandens/ Bestyrelsens beretning for 2022 

 

Udbytte. 

I år nævner jeg kun det der har givet pænt - " det er det nemmeste".  Alle frugtbuske og jordbær gav pænt, 

hvidløg og almindelige løg var nogenlunde, de fleste rodfrugter var pæne undtaget kålroer og majroer. 

Salaterne måtte jeg så om flere gange før de gav en lille smule.  

Driften. 

Generalforsamlingen var den 21.5.22 grundet coronaen. 

Der var et forslag om at vælge formand og kasserer på skift og samtidig fjerne bestemmelsen om at skelne 

mellem lige og ulige år. Det blev vedtaget. Udover det har der været 3 bestyrelsesmøder og 2 havefester/ 

arbejdsdage og et par havevandringer.  

Vandforbruget er på 256 m3.  

Udlejning. 

Alle haver er lejet ud og der er 7 på venteliste. 

Maskiner / inventar. 

2 af maskinerne har fået skiftet olie. Græsslåmaskinen har fået skiftet koblingskabel og kniv og samt  nyt 

forhjul i højre side. 

Nyheder. 

Vi har haft dialog med kommunen angående frugttræer, drivhuse og hegn. 

Resultatet er udsendt til medlemmerne og kan ses i de nye ordensregler. Kommunen har bevilget en 

vandhane mere, kvit og frit, som kommer op mellem have 76-77, og så har vi købt 2 nye pavilloner til brug 

på arbejdsdagene og andre fællesarrangementer. Til slut vil jeg takke alle som giver et nap med for at holde 

haverne, det vil sige køre affald væk, slå græs, klippe grene langs stierne, og lægge grus ud på grusplads og 

stier. 
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